

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱  
Employment and Learning in Information Industry 資訊產業就業與學習

當期課號	2643	Course Number	2643
授課教師	廖琬洲	Instructor	LIAO,HSIEN CHOU
中文課名	資訊產業就業與學習	Course Name	Employment and Learning in Information Industry
開課單位	資訊學院(四日)	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	讓學生在經過4年資訊專業培養後，學習如何面對就業的應徵、職務的申請，以順利在職場中獲得工作。另一方面，培養學生如何在職場中不斷的自我學習，創造個人的職場價值。	Objectives	After many years studying in computer technology, the objective of the course is to help students to get a good job in information industry. It includes how to select a company, how to apply a new job, how to interview with employer and so on. In addition, it will promote the students ability of himself/herself learning in information industry and how to cooperation with your co-workers for lifelong learning.
教材	教師經驗與資訊產業相關專欄報導	Teaching Materials	The faculty's experience and special topic reports of information industry
成績評量方式	1.心得報告：60% 2.發問：40%	Grading	1. Reports: 60% 2. Q&A: 40%
教師網頁	-		
教學內容	這門課分別由業界資深專家與授課教師共同講授以下相關主題： -應徵面試的要求與重點 -資訊產業工作環境介紹 -資訊產業發展現況分析 -未來前瞻資訊產業介紹 -資訊產業工作生涯規劃 -如何自主學習提升技能	Syllabus	This course is taught by a senior industrial expert and a faculty, and includes the following topics: - The keypoints and criteria for interview - Introduction to the working environment of information industry - Introduction to the development status of information industry - Introduction to the future advanced information industry - The plan of work career in information industry

尊重智慧財產權，請勿非法影印。